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Protokół 
z XXII sesji Rady Gminy Pępowo 

w dniu 30 listopada 2020 r. 
 

Obradom przewodniczył Zenon Rogala - Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 
rozpoczęła się o godzinie 14:05 i trwała do godziny 15:20. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych, tj. 100% ustawowego składu Rady, który stanowi 15 
radnych. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
W obradach uczestniczyli również: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, Kinga 
Klozińska-Antczak – Skarbnik Gminy, Małgorzata Kęsy – Zastępca Skarbnika, Grzegorz 
Wabiński – kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Urzędu Stanu Cywilnego, Małgorzata 
Waleńska – kierownik Wydziału Rozwoju Gospodarczego, Leszek Żelazny – dyrektor 
Gminnego Ośrodka Kultury w Pępowie oraz Jagoda Kowalewska – inspektor 
ds. obsługi rady gminy i samorządów mieszkańców. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy Pępowo. 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych na 

nie odpowiedzi. 
7. Informacja o pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla ścieżki rowerowej Pępowo – Wilkonice, gmina Pępowo, 

b) określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 
Rozwoju Gminy Pępowo na lata 2021-2030, 

c) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 103/1 obręb Gębice (ark. mapy 1) 
na nieruchomość 130/5 obręb Pępowo, 

d) uznania za pomniki przyrody drzew rosnących w Nadleśnictwie Krotoszyn, 
e) zmiany uchwały nr X/67/2019 Rady Gminy Pępowo z dnia 10 lipca 2019 r. 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki, 
f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2020-2030, 
g) zmian w uchwale budżetowej na rok 2020. 

9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zamknięcie sesji. 

 
 

W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 
powitał radnych oraz przedstawicieli Urzędu Gminy Pępowo. 
 
 W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 
głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 
15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
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 W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad. 
 

W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że protokół z XXI sesji Rady Gminy 
Pępowo był do wglądu w biurze Rady, gdzie każdy mógł się z nim zapoznać, a ponadto radni 
otrzymali go w wersji elektronicznej. W związku z tym zaproponował przegłosowanie go bez 
odczytywania. Uwag do protokołu nie zgłoszono i przyjęto go jednomyślnie –  15 głosami „za”. 
Imienne wykazy głosowań radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 

W punkcie 6 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 
Rady nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania radnych. Nie wpłynęły też żadne 
odpowiedzi na wcześniej złożone interpelacje. 

 
W punkcie 7 – Wójt przedstawił informację na temat swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym – informacja w załączniku do niniejszego protokołu. Informację przyjęto bez 
uwag. 

Ponadto wójt poinformował, że wydał stosowne zarządzenie i z dniem 1 grudnia na 
stanowisko zastępcy wójta powołał swojego długoletniego współpracownika – p. Grzegorza 
Wabińskiego. Podkreślił, iż zastępca będzie pełnił swoją funkcję tylko w przypadku jego 
nieobecności. 

 
W punkcie 8 – rozpatrzono i podjęto uchwały w sprawie: 
 

a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla ścieżki rowerowej Pępowo – Wilkonice, gmina Pępowo – projekt 
uchwały przedstawiła kierownik Wydziału Rozwoju Gospodarczego Małgorzata Waleńska. Jak 
wyjaśniła, ścieżka będzie przebiegała, patrząc od strony Pępowa, po stronie lewej, za 
Dąbroczną będzie „przechodziła” na stronę prawą, wzdłuż linii istniejących budynków, a dalej, 
z uwagi na trudności techniczne i infrastrukturę PKP, przed samymi torami „powróci” na stronę 
lewą, aby docelowo połączyć się z istniejącą ścieżką i chodnikiem w miejscowości Wilkonice. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXII/165/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla ścieżki rowerowej Pępowo – Wilkonice, gmina Pępowo  
– imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
b) określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii  
Rozwoju Gminy Pępowo na lata 2021-2030 – projekt uchwały omówiła kierownik WRG  
Małgorzata Waleńska. Jak wyjaśniła, potrzeba podjęcia uchwały wynika z art. 10e ustawy 
o samorządzie gminnym, czyli nowego przepisu, który wszedł w życie w połowie listopada; 
zgodnie z tym przepisem Rada Gminy podejmuje uchwałę, w której określa tryb 
i harmonogram prac związanych z opracowaniem dokumentu, jakim jest Strategia Rozwoju 
Gminy na lata 2021-2030. Następnie pokrótce przedstawiła szczegółowy harmonogram, który 
został zawarty w załączniku do rozpatrywanego projektu uchwały. 
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Dyskusja: 
- Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – zapytał, czy ktoś pokusił się, aby sprawdzić, 
w jakim stopniu została zrealizowana poprzednia strategia. Ponadto chciał uzyskać informację, 
czy elementy, które nie zostały zrealizowane w ramach poprzedniej strategii przechodzą do 
nowego dokumentu, czy może „odchodzą w zapomnienie”. 
- Wójt – poinformował, że posiada ten dokument, ponieważ jednym z podstawowych kryteriów 
oceny przy składaniu różnych wniosków jest to, czy dane zadanie jest ujęte w strategii. 
Stwierdził, że jest to dokument szeroki, a wszystkie zadania, które były do tej pory realizowane 
w gminie, są w niej zawarte. Jest też cała masa zadań, które nie zostały zrealizowane z różnych 
względów (np. brak środków finansowych, brak dofinansowania). Wyjaśnił, że zadania, które 
nie zostały jeszcze zrealizowane, jak np. budowa ścieżek rowerowych do Siedlca i Wilkonic, 
zostaną „przeniesione” do nowego dokumentu, w którym oprócz tego pojawią się zupełnie 
nowe zadania, jak np. budowa żłobka, która jest przedmiotem jednego z pytań w ankiecie. 
Ocenił, że ok. 40% zadań, które były zapisane w poprzedniej strategii, zostało zrealizowane. 
- Małgorzata Waleńska – odnosząc się do pytania wiceprzewodniczącego Gulcza wyjaśniła, że 
zgodnie z harmonogramem, praca nad dokumentem będzie się opierała na badaniach 
ankietowych, które już trwają, a ponadto będą się odbywały warsztaty strategiczne oraz 
konsultacje społeczne, zatem każdy z mieszkańców będzie mógł zgłosić swój pomysł 
w zakresie inwestycyjnym lub też w zakresie kierunku rozwoju. Dodała, że niezrealizowane 
zadania z poprzedniej strategii można powielić w nowym dokumencie. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXII/166/2020 w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 
projektu Strategii  Rozwoju Gminy Pępowo na lata 2021-2030 – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
c) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 103/1 obręb Gębice (ark. mapy 1) 
na nieruchomość 130/5 obręb Pępowo – projekt uchwały przedstawił wójt Grzegorz 
Matuszak. Przypomniał, że chodzi o zamianę z dopłatą ze strony rolnika. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXII/167/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 103/1 obręb Gębice (ark. 
mapy 1) na nieruchomość 130/5 obręb Pępowo – imienny wykaz głosowań radnych oraz 
uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
d) uznania za pomniki przyrody drzew rosnących w Nadleśnictwie Krotoszyn – 
projekt uchwały omówiła kierownik Wydziału Rozwoju Gospodarczego Małgorzata Waleńska. 
Wyjaśniła, że uchwała jest podejmowana w zasadzie z inicjatywy Nadleśnictwa Krotoszyn 
z uwagi na to, że Nadleśnictwo uczestniczy w akcji „Sto drzew na stulecie Regionalnej Dyrekcji 
Lasów Państwowych w Poznaniu”. Z tej okazji planuje się wyznaczyć sto pomników przyrody; 
na terenie naszej gminy zostały wskazane trzy takie drzewa, a mianowicie dęby szypułkowe 
znajdujące się w lesie położonym przy cmentarzu ewangelickim we wsi Czeluścin, którym 
nadano imiona pochodzące od nadleśniczych, którzy pracują bądź pracowali w Nadleśnictwie 
Krotoszyn. Przypomniała, że pomnik przyrody musi spełniać określone kryteria, dotyczące 
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m.in. wieku, obwodu pnia, pokroju, itp. Dodała, że ochrona i utrzymanie pomników przyrody 
będą należały do Nadleśnictwa Krotoszyn, a gmina nie będzie w tym uczestniczyć. 
Podsumowując swą wypowiedź stwierdziła, iż podjęcie uchwały jest zasadne. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXII/168/2020 w sprawie uznania za pomniki przyrody drzew rosnących w Nadleśnictwie 
Krotoszyn – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 
e) zmiany uchwały nr X/67/2019 Rady Gminy Pępowo z dnia 10 lipca 2019 r. 
w sprawie zaciągnięcia pożyczki – projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Kinga 
Klozińska-Antczak. Jak wyjaśniła, zapisy uchwały dostosowano do zapisów podpisanego 
aneksu z dnia 2 listopada 2020 r. do umowy pożyczki z dnia 23 września 2019 r. z Narodowym 
Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na realizację zadania pod nazwą 
„Rozbudowa oczyszczalni ścieków komunalnych w Pępowie”. Kwota 140.599,00 zł stanowi 
5% kwoty, która zostanie wypłacona po zakończeniu realizacji przedsięwzięcia 
i zaakceptowaniu przez NFOŚiGW dokumentów potwierdzających osiągnięcie efektu 
rzeczowego. Wypłata w/w kwoty nastąpi w I kwartale 2021 r. Skarbnik stwierdziła, iż mając 
na uwadze powyższe, podjęcie przedstawionej uchwały jest zasadne. 
- Przewodniczący – wyjaśnił, iż jest to podyktowane przeciągnięciem się prac budowlanych. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXII/169/2020 w sprawie zmiany uchwały nr X/67/2019 Rady Gminy Pępowo z dnia 10 lipca 
2019 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2020-2030 – 
projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Kinga Klozińska-Antczak. Jak wyjaśniła, 
proponowane zmiany WPF na lata 2020-2030 są zgodne ze zmianami w budżecie gminy na 
2020 rok, a po dokonaniu powyższych zmian wynik budżetu jest deficytowy. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXII/170/2020 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 
2020-2030 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 
g) zmian w uchwale budżetowej na rok 2020 – uzasadnienie do projektu uchwały 
odczytała Skarbnik Gminy Kinga Klozińska-Antczak. Jak wyjaśniła, proponuje się dokonanie 
zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
Dyskusja: 
- Radny Ireneusz Matyla – odnosząc się do zmian budżetu w dziale 921 zapytał, z czego wynika 
zwiększenie dotacji dla GOK o kwotę 30 tys. zł oraz zwiększenie planu wydatków 
w zadaniu inwestycyjnym „Budowa budynku garażowo-magazynowego z wiatą magazynową 
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w magdalenkach – etap II” o kwotę 18 tys. zł. Poprosił o udzielenie bliższych informacji na 
temat tych zmian. 
- Wójt – wyjaśnił, że zwiększenie dotacji dla GOK wynika z faktu, że w dobie pandemii 
w budżecie GOK pozostała spora kwota, która pozwala na wykonanie kolejnego zadania 
inwestycyjnego, a mianowicie wykonanie nowej podbitki sufitowej z paneli dźwiękochłonnych 
w sali widowiskowej, z uwzględnieniem izolacji, oświetlenia i zabezpieczeń przeciw-
pożarowych. 
- Dyrektor GOK Leszek  Żelazny – dodał, że przy okazji realizacji tego zadania luksfery 
miałyby zostać zastąpione oknami uchylnymi z roletami, a łączna kwota potrzebna do 
przeprowadzenia tych inwestycji to ok.122 tys. zł, przy czym w budżecie GOK pozostały 
oszczędności w kwocie ok 90 tys. zł. 
- Wójt – podsumował, że w tej sytuacji warto dołożyć 30 tys. zł z wolnych środków, ponieważ 
pozwoli to wyremontować górną część obiektu w sposób kompleksowy. W związku z tym 
zwrócił się do Wysokiej Rady z prośbą o podjęcie stosownej uchwały. Dodał, że w dalszej 
kolejności w pomieszczeniach odzyskanych od telekomunikacji miałoby powstać zaplecze dla 
sceny, po czym zostałaby wykonana wymiana posadzki, ocieplenie budynku i elewacja 
w nowej kolorystyce. Stwierdził, że gdyby po przeprowadzeniu remontu GOK do części 
klubowej na górze wprowadzić „Klub Seniora”, obiekt byłby w pełni wykorzystany. 
Odnosząc się do drugiej kwestii poruszonej przez radnego Ireneusza Matylę wójt wyjaśnił, że 
w Magdalenkach przeprowadzono roboty dodatkowe, które zostały uzgodnione z wykonawcą, 
jednak po zwymiarowaniu tych robót okazuje się, że należałoby dołożyć jeszcze 18 tys. zł. 
Dodał, że odbiór inwestycji wciąż nie został dokonany, ponieważ gmina cały czas „walczy” 
z problematycznym wykonawcą. Stwierdził, że umowa została podpisana i sprawę należy 
doprowadzić do końca. 
- Małgorzata Waleńska – wyjaśniła, że kwoty, o których mówi wójt, wynikają z obmiarów 
powykonawczych i z uwagi na to, że odbywa się sesja, prosiłaby o zabezpieczenie tych środków. 
Dodała, że pomiary cały czas trwają, a kosztorysy, które zostały przedstawione, są wery-
fikowane i będą na pewno w niższej kwocie, niż się teraz sumują, ponieważ w pewnych 
pozycjach obmiary nie zgadzają się. Podkreśliła, że zabezpieczone środki nie muszą być 
wydatkowane; przyznała jednak, że na etapie realizacji zadania wykonano trochę dodatkowych 
robót, które pierwotnie nie były zakładane. 
- Przewodniczący – zapytał, czy budynek jest skończony. 
- Małgorzata Waleńska – potwierdziła, że budynek jest skończony, jednak pozostaje jeszcze 
kwestia zagospodarowania jego otoczenia. 
- Przewodniczący – stwierdził, iż zostanie to wykonane w ramach funduszu sołeckiego. 
- Małgorzata Waleńska – potwierdziła, że najprawdopodobniej tak właśnie będzie. Powtórzyła, 
że budynek jest kompletny, trwają czynności odbiorowe i lada chwila gmina będzie miała 
kompletne rozliczenie. 
- Wójt – przypomniał, że w przypadku Magdalenek gmina ma pewne zobowiązanie, ponieważ 
„dotacja” z budżetu gminy, która miały otrzymać trzy wioski: Skoraszewice, Magdalenki 
i Ludwinowo, została już w zasadzie zrealizowana w Skoraszewicach i Ludowinowie, 
natomiast roboty dodatkowe w Magdalenkach są jakby „zaciągnięciem pożyczki” z tego, co 
wieś miała dostać. Stwierdził, że w przyszłym roku trzeba będzie dołożyć „dotację” do 
funduszu, żeby być fair wobec Magdalenek. Dodał, że sam budynek jest ukończony, jednak 
proces odbioru cały czas trwa, wobec czego zadanie to nie jest rozliczone. 
- Radny Ireneusz Matyla – zapytał, czy znany jest całkowity koszt tej inwestycji. 
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- Przewodniczący – stwierdził, iż cały czas trwa weryfikacja. Poprosił, aby kierownik 
M. Waleńska przygotowała taką informację i przedstawiła ją na przyszłym posiedzeniu komisji. 
- Małgorzata Waleńska – poinformowała, iż tegoroczny koszt to kwota ok. 150 tys. zł,  po czym 
zapewniła, że dokładną informację dotyczącą lat poprzednich przedstawi przy okazji 
najbliższego posiedzenia. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XXII/171/2020 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2020 – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
 W punkcie 9 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 
- Wiceprzewodniczący Marek Popiołek – zwrócił się do wójta z pytaniem, czy istnieje 
możliwość zwrócenia się do Komisji Bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym w Gostyniu 
w sprawie ustawienia dwóch znaków zakazu [parkowania] na wysokości restauracji i sklepu 
„GS”. Wyjaśnił, że wyjazd z parkingu jest utrudniony przez samochody, przeważnie dostawcze, 
parkujące wzdłuż parkingu. 
- Przewodniczący – potwierdził, że było w tym miejscu już kilka stłuczek. 
- Wiceprzewodniczący Marek Popiołek – stwierdził, że kierowcy mają tego świadomość, 
jednak nie reagują, w związku z czym należałoby w tym miejscu ustawić znaki. 
- Wójt – zapewnił, że zostaną podjęte działania, aby przygotować taki wniosek i przesłać go do 
Komisji Bezpieczeństwa. Przyznał, iż dwa lata temu sam był sprawcą takiej stłuczki. Stwierdził, 
że w sytuacji, gdy kierowca chcący opuścić miejsce parkingowe ma obok siebie dwa SUV-y, 
z tyłu ustawią się pojazdy, a w dodatku ktoś przejeżdża z tyłu, stłuczka jest nieunikniona. 
Skonstatował, że propozycja radnego jest dobra i warto byłoby takie rozwiązanie zastosować 
na całej długości tej ulicy, ponieważ podobne sytuacje mają miejsce np. przy piekarni, jednak 
wiązałoby się to z tym, że na każdym klombie trzeba by ustawić po dwa znaki. Dodał, że 
samochód można bezpiecznie zaparkować na pobliskim pl. Cyryla Ratajskiego. 
- Radna Alina Patalas – podziękowała za przebudowę drogi w Krzyżankach w imieniu własnym 
oraz mieszkańców, po czym zapytała, czy dałoby radę w przyszłości przebudować drogę do 
samego końca. 
- Wójt – przypomniał, że dokończony w tym roku odcinek, który stanowi własność gminy, 
został rozpoczęty dwa lata temu, stąd też zasadnym było doprowadzenie tego zadania do końca. 
Stwierdził, że sytuacja jest o tyle śmieszna, że odcinek od skrzyżowania do skrzyżowania 
głównego w kierunku Chwałkowa o długości ok. 250-300 m stanowi własność powiatu. Wójt 
przyznał, że tok rozumowania radnej jest słuszny i należałoby przebudować całą drogę, 
w związku z czym będzie rozmawiał ze starostą i zabiegał, aby ująć to zadanie w przyszło-
rocznym lub następnym budżecie, dzięki czemu cały odcinek od Skoraszewic aż do wylotu 
w kierunku Potarzycy byłby zrobiony. Obiecał, iż podejmie działania w tym kierunku 
i ewentualnie zadeklaruje wsparcie ze strony gminy. 
- Radna Elżbieta Pawlak – zapytała, kiedy zostanie utwardzone prawe pobocze drogi w stronę 
Pasierb. Stwierdziła, iż nie da się tamtędy przejechać; gdyby jednak pobocze zostało 
poszerzone o 1,20 m, wszystkie ciągniki jechałyby poboczem i nie wywoziłyby błota. Wskazała, 
że radny z Pasierb może potwierdzić, że nie da się tamtędy przejechać samochodem osobowym. 
- Radny Stefan Miedziński – potwierdził słowa swojej przedmówczyni. 
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- Wójt – poinformował, że niedawno tamtędy przejeżdżał. Potwierdził, że zadanie to zostanie 
wykonane, wyjaśniając jednocześnie, że na ten moment nie jest ono priorytetem; została 
zakończona „droga królewska”, zaszła potrzeba przeprowadzenia robót w Siedlcu, gdzie ludzie 
chcą się budować, kilka dnie zajmie montaż ozdób świątecznych, do dokończenia jest chodnik 
i siatki na placu zabaw przy ośrodku zdrowia – zadanie realizowane z funduszu sołeckiego wsi 
Pępowo, zatem pieniądze trzeba „przerobić” do końca roku. Stwierdził, że nie chce składać 
obietnic bez pokrycia, ale jeśli warunki pogodowe na to pozwolą, pobocze zostanie poszerzone 
w styczniu. Zapewnił, iż ma świadomość, jak wygląda sytuacja. Dodał, że wystarczy zamówić 
koparkę, ponieważ gmina dysponuje kruszywem. 
Nawiązując do informacji o swojej pracy w okresie między sesyjnym wójt poinformował, że 
wspólnie z dyrektorem GOK pracują nad konstrukcją, zakresem zadań i finansowaniem 
Gminnego Ośrodka Kultury, który od 1 stycznia będzie działał w szerszym zakresie: będzie 
Ośrodkiem Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej. Poinformował, że będzie się to wiązało 
z pewnymi oszczędnościami i zwiększeniem efektywności w działaniu; dodał, że zamierza 
przedstawić radnym analizę w tej sprawie. Nadmienił, iż obiekty sportowe i rekreacyjne będą 
nadzorowane i administrowane przez GOK, natomiast świetlice wiejskie, jako obiekty 
komunalne, pozostaną w Wydziale Rozwoju Gospodarczego. Wójt podkreślił, że kwestie 
organizacyjne są dograne, jednak dyrektor GOK przeprowadza jeszcze rozpoznanie odnośnie 
do statutu i zmiany nazwy, tak aby uniknąć zbędnej „roboty papierkowej”, czyli zmiany 
wszelkich dokumentów i zgłoszeń. 
Następnie wójt przypomniał radnym o ankiecie dotyczącej Strategii Rozwoju Gminy Pępowo 
i zaapelował, aby zachęcać domowników i znajomych do jej wypełniania – także przy udziale 
mediów społecznościowych. 
Dalej wójt poinformował, że jeszcze przed świętami ukażą się „Wieści Pępowa”, których 
redaktor naczelny niedawno przeszedł na emeryturę, a nowym redaktorem naczelnym została 
p. Jagoda Kowalewska. Podkreślił, że „Wieści Pępowa” pozostaną kwartalnikiem. 
- Dyrektor GOK Leszek Żelazny – po uzgodnieniu z wójtem przedstawił krótką informację 
dotyczącą planowanego „odpalenia choinki” na plantach, które odbędzie się w niedzielę, 
6 grudnia, o godz. 17:00 lub 17:30. Dodał, że w wydarzeniu tym weźmie udział radny Radosław 
Sobótka, który wcieli się w rolę Św. Mikołaja, a zespół muzyczny na przystrojonej platformie 
będzie się przemieszczał ulicami Pępowa. Przyznał, iż pojawiły się głosy, że zespół mógłby 
dotrzeć do wszystkich wiosek w gminie. Wyjaśnił, że z uwagi na warunki atmosferyczne jest 
to niewykonalne. 
- Przewodniczący – zaprosił radnych na Komisję Budżetu w dniu 9 grudnia. 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 
W punkcie 10 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

XXII sesję Rady Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
  Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 

        Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


